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   P R O T O K Ó Ł     Nr  XL/17 

                     z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                    z dnia 25 września 2017 r. 

 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Zygmunt 

Dworzański. 

 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 26 Radnych. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Pan Jarosław Dworzański – Przewodniczący Sejmiku powitał wszystkich 

zebranych i otworzył XL Sesję Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący Sejmiku poinformował, iż Zarząd Województwa wniósł o 

uzupełnienie porządku obrad o następujące punkty: 

- 4 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Białystok na przebudowę pasa startowego lotniska Krywlany; 

- 4 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Podlaskiego na rok 2017; 

- 8 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości położonej w Białymstoku, oznaczonej jako działka 

369/4; 

- 8 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości położonej w Białymstoku, oznaczonej jako działka 

359/3; 

- 10 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Wojewódzkiego Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Białymstoku; 

- 10 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów 

uczniom szkół województwa podlaskiego za szczególne osiągnięcia w nauce w 

ramach Regionalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 

Młodzieży Województwa Podlaskiego. 

 Przed przystąpieniem do głosowania nad powyższymi zmianami ogłoszono, 

na wniosek Radnych Klubu PSL kilkunastominutową przerwę. 
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 Po przerwie i wznowieniu obrad głos zabrał Pan Cezary Cieślukowski, który 

przedstawił propozycję Klubu PSL, aby do projektu uchwały o udzieleniu pomocy 

finansowej Miastu Białystok dopisać deklaratywną chęć samorządu wsparcia 

finansowego budowy lotniska przez Miasto Suwałki.  

 W tym momencie Przewodniczący Sejmiku poprosił o wyjaśnienia w tej kwestii 

radcę prawnego UMWP. 

 Pan Wojciech Zadykowicz wyjaśnił, iż projekt uchwały w sprawie wsparcia 

finansowego nie może być deklaratywny w treści, musi być konkretny i przewidywać 

konkretne kwoty dofinansowania. Należy również pamiętać, że wymienione kwoty 

musiałyby być w tym roku spożytkowane. Jeżeli zaś chodzi o wyrażenie samej 

intencji, czy deklarację – tu może być jedynie sformułowane  stanowisko Sejmiku. 

 Pan Radny Jacek Piorunek wyraził zdziwienie takim stanowiskiem Klubu PSL i 

przypomniał o wspólnych ustaleniach Klubów PO i PSL dokonanych przed sesją, zaś 

Pan Przewodniczący Jarosław Dworzański podkreślił, iż w chwili obecnej bardzo 

trudno jest przewidzieć jakąś konkretną kwotę Miastu Suwałki, chociażby z tego 

powodu, iż oba wymieniane tu przedsięwzięcia są na zupełnie innych etapach 

realizacji. Z powyższą wypowiedzią zgodził się również Pan Marszałek Jerzy 

Leszczyński, który zaznaczył, iż Zarząd musiałby w trybie pilnym przygotować 

zupełnie nowy projekt uchwały. 

 Głos zabrała również Pani Radna Elżbieta Kaufman-Suszko, która w imieniu 

swoim oraz Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość wyraziła szereg wątpliwości 

wobec zaistniałej sytuacji. Podkreśliła, iż Radni tak właściwie nie mają żadnych 

informacji, ani danych na ten temat, a  projekt uchwały otrzymali na chwilę przed 

rozpoczęciem obrad. Podkreśliła jednocześnie: „Oczekiwalibyśmy, że wystąpi tu 

Prezydent Miasta, przeprowadzimy dyskusję. Jest to nieprzygotowane, dlatego też 

proponujemy nie uchwalać tego w dniu dzisiejszym”. 

 Pan Marek Olbryś dodał: „Nie wiem dlaczego tak bardzo się śpieszymy. 

Prezydent Miasta zablokował nam wykonanie lotniska regionalnego, a teraz tak 

szybko chcemy pomagać. W takim razie powinniśmy przegłosować równie atrakcyjną 

pomoc finansową dla miast subregionalnych na budowę lotnisk lub podobnych 

inwestycji”. 

 Po kolejnej przerwie i wznowieniu obrad rozpoczęto głosowanie nad 

wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych przez Zarząd punktów. 

Radni, w głosowaniu jawnym, przyjęli następujące punkty do porządku obrad: 

- 4 a – 18 głosów za, 10 przeciwnych, 0 wstrzymujących się; 

- 4 b – 18 głosów za, 10 przeciwnych, 0 wstrzymujących się; 

- 8 a – 25 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się; 

- 8 b – 24 głosy za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się; 

- 10 a – 28 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się; 

- 10 b – 28 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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 Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 18 głosach za, 10 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się Radni przyjęli całość porządku obrad, wraz ze zmianami. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Sejmiku. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego protokołu i w głosowaniu jawnym, przy 

26 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się przyjęli go. 

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji 

Podlaskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w 

Białymstoku za 2016 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

W głosowaniu jawnym, przy 27 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę    Nr  XL/362/17. 

 

Punkt 4 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Białystok na przebudowę pasa startowego lotniska 

Krywlany. 

 Projekt uchwały przedstawił Radnym Pan Ireneusz Domański – Kierownik 

referatu w Biurze Inwestycji UMWP. 

 Projekt ten, podobnie, jak w poprzednich punktach, wzbudził w Radnych 

szereg wątpliwości, głównie Radnych Klubu Prawo i Sprawiedliwość, którzy 

podkreślali, że nie wiedzą, co tak konkretnie będzie finansowane z tych środków, a 

powinien im to wyjaśnić Prezydent Miasta. 

 Pan Karol Tylenda podkreślał: „Powinien tu być ktoś z Urzędu Miasta. To nie 

będzie żadne lotnisko, a jedynie  pas. Jest to ściema polityczna, a województwo ma 

po prostu zapłacić za to.” 

 Pan Mikołaj Janowski zwrócił się do Pana Karola Tylendy: „10 lat temu byliśmy 

razem w Zarządzie i byliśmy wtedy za, teraz też powinniśmy być za.” 

 Pan Marszałek Jerzy Leszczyński zaproponował, aby na kolejną sesję 

zaprosić przedstawiciela Urzędu Miasta, który przedstawi całą tę koncepcję. 

 Następnie Pan Jarosław Dworzański – Przewodniczący Sejmiku odczytał 

wniosek Prezydenta Miasta, gdzie został zawarty zapis, iż budowa pasa startowego 

będzie zaczątkiem większej inwestycji, podobnie, jak było to w przypadku Opery. 

 Pan Marek Olbryś ponowił w tym momencie swój wniosek: „Powinniśmy w 

takim razie  przegłosować równie atrakcyjną pomoc finansową dla miast 

subregionalnych na budowę lotnisk lub podobnych placów.” 
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 Pan Marek Komorowski zaś podkreślił: „Czekaliśmy tyle czasu, możemy 

jeszcze poczekać. Czy kwestie finansowe dotyczące lotniska są omawiane w 

mieście, bo jeśli nie to nie widzę potrzeby, abyśmy dzisiaj podejmowali taką 

uchwałę.” 

 Pan Wicemarszałek Maciej Żywno poinformował w tym momencie, iż na sesji 

Rady Miejskiej punkt ten został zdjęty z porządku obrad, ponieważ Radni miejscy 

czekają na decyzję samorządu województwa. Jednakże Zarząd Województwa został 

zapoznany ze szczegółami i będzie stosowna umowa z Miastem Białystok.  

 Pan Jarosław Dworzański , odnosząc się do wniosku Pana Marka Olbrysia 

poinformował, iż nie może przyjąć tak sformułowanego wniosku i zaproponował, aby 

Pan Radny przygotował ewentualnie projekt stanowiska w tej sprawie. Przypomniał 

jednocześnie, iż projekt uchwały w tej sprawie musiałby zawierać konkretne kwoty, 

nie zaś jedynie deklaracje.  

 Po dyskusji, Radni w głosowaniu jawnym, przy 18 głosach za, 9 przeciwnych i 

0 wstrzymujących się podjęli 

                                      U C H W A Ł Ę   Nr  XL/363/17. 

 

Punkt 4 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Woj. Podlaskiego na rok 2017. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko – Skarbnik Województwa. 

 Podczas dyskusji nad projektem Pani Elżbieta Kaufman-Suszko 

zainteresowała się zapisem dotyczącym dotacji dla Szpitala Wojewódzkiego w 

Białymstoku na przystosowanie budynku do poradni specjalistycznych, a także 

kwestią opieki świątecznej i nocnej, dlatego też zwróciła się z zapytaniem w jakim 

stopniu usługa ta jest zaawansowana. 

 Pan Marek Komorowski zapytał jakie są dalsze możliwości umieszczania 

różnych inwestycji tak, aby zamknęło się to w Prognozie Finansowej.  

 Pan Henryk Gryko przypomniał, iż kwestie związane z budżetem województwa 

omawiane są praktycznie na każdej sesji. W związku z tym, że istnieje szansa na 

wykorzystanie naprawdę dużych środków unijnych, muszą one oczywiście znaleźć 

się w budżecie województwa.  Podkreślił również: „Budowa lotniska, nawet 

jakiegokolwiek jest województwu potrzebna i na pewno trzeba wykorzystać 

możliwości, jakie są. A przypominam, że województwo nie jest zadłużone !” 

 Pan Marek Olbryś zwrócił się z zapytaniem, czy w chwili obecnej dostępne są 

informacje na temat opieki medycznej świątecznej i nocnej tylko na terenie 

Białegostoku. 

 Tu głos zabrał Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański, który 

przypomniał, iż w tej chwili trwa dyskusja na inny temat, a Pan Radny może swoje 

zapytania powtórzyć w punkcie dotyczącym interpelacji oraz zapytań. 
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 Po dyskusji, Radni w głosowaniu jawnym, przy 18 głosach za, 8 przeciwnych i 

0 wstrzymujących się podjęli 

                                     U C H W A Ł Ę      Nr   XL/364/17. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie woj. 

podlaskiego na rok 2017. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko. Omawiając powyższe zmiany 

w budżecie województwa Pan H. Gryko udzielił jednocześnie wyjaśnień na zapytanie 

Pani Elżbiety Kaufman-Suszko dotyczące limitów wydatków na zadania 

inwestycyjne, a konkretnie – jakie zmiany zaszły w sprawie wydatków na konkretne 

drogi (Pani Radna zwracała się również z tym zapytaniem podczas posiedzeń 

Komisji).  

 Zgodnie z wyjaśnieniami Pana Skarbnika, zmian dotyczących tych 

konkretnych wydatków jeszcze nie było.  

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 17 głosach za, 6 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się podjęli 

                                     U C H W A Ł Ę    Nr  XL/365/17. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

sp zoz, samorządowych instytucji kultury oraz samorządowych osób prawnych 

woj. podlaskiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu woj. 

podlaskiego i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Woj. 

Podlaskiego za I półrocze 2017 r. 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański odczytał opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą przebiegu wykonania budżetu. 

 Radni szczegółowo zapoznali się z w/w informacją podczas posiedzeń 

Komisji, stąd też nie wnosili do niej  uwag w trakcie sesji.  

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązkowego przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

lokalu położonego w Grajewie. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawiła Pani Anna Sysuła – Zastępca 

Dyrektora Departamentu Geodezji i Mienia UMWP. 
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 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

24 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                       U C H W A Ł Ę    Nr  XL/366/17. 

 

Punkt 8 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości położonej w Białymstoku, 

oznaczonej jako działka nr 369/4. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Sysuła. 

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, 1 przeciwnym i 0 wstrzymujących 

się podjęli 

                                       U C H W A Ł Ę    Nr  XL/367/17. 

 

Punkt 8 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości położonej w Białymstoku, 

oznaczonej jako działka 359/3. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

21 głosach za, 1 przeciwnym i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę     Nr  XL/368/17. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Psychiatrycznemu SP ZOZ w Suwałkach. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

22 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę     Nr  XL/369/17. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Umowy 

Ramowej w celu wykonywania zadań Operatora Infrastruktury Sieci 

Szerokopasmowej Polski Wschodniej – województwa podlaskiego przez 

Województwo Podlaskie. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawiła (w formie prezentacji multimedialnej)  

i omówiła Pani Agnieszka Aleksiejczuk – Dyrektor Departamentu Społeczeństwa 

Informacyjnego UMWP. 

 Projekt powyższy wzbudził w Radnych spore zainteresowanie. Pan Cezary 

Cieślukowski, po złożeniu gratulacji za szybkie i elastyczne reagowanie na zmiany 
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rynkowe zainteresował się jak wygląda powyższa kwestia w przypadku rozliczania 

infrastruktury, jak wygląda sprawa amortyzacji, a także ilu ostatecznie odbiorców 

korzysta z tej sieci i ile co roku trzeba dołożyć do mieszkańca, aby zapewnić mu 

dostęp do sieci.  

 Pani Justyna Żalek z kolei zapytała o zastosowaną w województwie podlaskim 

technologię, zaznaczając, iż dotarły do niej sygnały, że jest ona nieco przestarzała. 

 Pan Jacek Piorunek podkreślał, że bardzo dobrze się stało, iż Urząd 

Marszałkowski zajął się tą problematyką, jednakże apelował o jeszcze większą 

aktywność, tak, aby zapewnić współpracę z gminami i operatorami, co z kolei z 

pewnością wpłynie na znikanie białych plam w tej dziedzinie. Znikną one , kiedy 

pojawią się mali operatorzy. 

 Pan Karol Tylenda zwrócił się z zapytaniem dotyczącym kosztów opłat 

drogowych i poprosił o dostarczenie opisu całej technologii. 

 Na wszelkie pytania i wątpliwości odpowiedzi udzielała Pani Agnieszka 

Aleksiejczuk.  

 Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, 2 przeciwnych i 

0 wstrzymujących się podjęli 

                                     U C H W A Ł Ę     Nr  XL/370/17. 

 

Punkt 10 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji 

Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Białymstoku. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawił Członek Zarządu Województwa – Pan 

Stefan Krajewski. Przypomniał jednocześnie, iż konieczność podjęcia takiej uchwały 

wynika z zapisów ustawy Prawo wodne, zgodnie z którymi zadania tej jednostki 

przechodzą do administracji rządowej.  

 W dyskusji głos zabrali: 

 Pan Mikołaj Janowski podkreślił: „Zagłosuję przeciwko tej uchwale. Nie wiem, 

co się stanie z urządzeniami wodnymi, z majątkiem, z pracownikami, z naszym 

rolnictwem i bezpieczeństwem powodziowym. Nie mogę zagłosować za likwidacją 

czegoś, co jest dobre.” 

 Pan Andrzej Koronkiewicz zapytał, czy pracownicy WZMiUW otrzymają tzw. 

„13-tkę” i przez kogo zostanie ona wypłacona? 

 Pan Henryk Gryko - Skarbnik Województwa, a także Pan Radny Karol Tylenda 

podkreślili w swoich wypowiedziach, że pracownikom należą się te wypłaty i z 

pewnością wszelkie zobowiązania zostaną wypłacone. 

 Pan Maciej Żywno zaznaczył, iż w tej kwestii jak dotąd nie ma żadnych 

rozwiązań, nie zna ich nawet pełnomocnik krajowy, a Pan Bogdan Dyjuk dodał, że 

wg stanu na połowę września – nie ma żadnych gwarancji, ani zabezpieczeń w 

budżecie na te cele. 
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 Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 20 głosach za, 2 przeciwnych i 

0 wstrzymujących się podjęli 

                                     U C H W A Ł Ę    Nr  XL/371/17. 

 

Punkt 10 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania 

stypendiów uczniom szkół województwa podlaskiego za szczególne 

osiągnięcia w nauce w ramach Regionalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Woj. Podlaskiego.  

 Projekt powyższej uchwały przedstawił Członek Zarządu Województwa – Pan 

Bogdan Dyjuk.  

 Radni wyrazili zaniepokojenie zawartymi w projekcie kryteriami. I tu  Pan 

Jacek Piorunek podkreślił: „Jesteśmy w stanie ufundować 50 stypendiów, a 

wniosków jest około 600. Dochodzi do tego cała skomplikowana, jak wiemy, 

procedura odwoławcza z tym związana. Czy w związku z tym nie powinniśmy jakoś 

inaczej sformułować kryteriów? Być może zaostrzyć je, zwiększyć selekcję, lub też 

szukać dodatkowego dofinansowania, także w RPO”. 

 Pan Bogdan Dyjuk zaznaczył, iż stypendia te nie są jedynymi, o jakie mogą 

ubiegać się uczniowie. 

 Pan Marek Komorowski, a także Pani Elżbieta Kaufman-Suszko podkreślali, 

że trzeba tu bardzo uważać, aby nie zamknąć drogi komuś, kto jest bardzo 

uzdolniony w jednej dziedzinie tylko dlatego, że jego średnia z innych przedmiotów 

jest nieco niższa.  

 Pan Bogdan Dyjuk wyjaśnił: „W sytuacjach jednostkowych Marszałek ma 

możliwość uhonorowania nagrodą specjalną i to robi, a poza tym są jeszcze 

stypendia Ministra, Starosty, Burmistrza, Wójta.” 

 Pan Jacek Piorunek zauważył, że Komisja Edukacji i Kultury Sejmiku również 

mogłaby dysponować np. nagrodą specjalną Komisji, na co odpowiedział 

Przewodniczący Sejmiku informując, że dysponentem środków jest tu Zarząd 

Województwa.  

 Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, 0 przeciw, 1 

wstrzymującym się podjęli 

                                        U C H W A Ł Ę     Nr  XL/372/17. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w 

składach osobowych komisji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław 

Dworzański. Poinformował, iż Pan Radny Karol Tylenda zgłosił swój akces do pracy 

w Komisji Skarbu i Finansów oraz Komisji Rolnictwa. 
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 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, braku przeciwnych i 

wstrzymujących się podjęli 

                                 U C H W A Ł Ę    Nr  XL/373/17. 

 

Punkt 12 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

Punkt 13 – Rozpatrzenie informacji Zarządu Województwa Podlaskiego o 

wykonaniu uchwał Sejmiku Woj. Podlaskiego za II kwartał 2017 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 14 – Rozpatrzenie informacji o kontrolach przeprowadzonych w Urzędzie 

Marszałkowskim Woj. Podlaskiego w Białymstoku i jednostkach 

organizacyjnych w I półroczu 2017 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 15 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej 

sesji. 

 Pan Krzysztof Krasiński przypomniał, iż zwracał się z prośbą o zaproszenie na 

sesję Sejmiku przedstawicieli Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz 

przeprowadzenie dyskusji dotyczącej stanu dróg w województwie podlaskim. 

 Pan Marszałek Jerzy Leszczyński wyjaśnił, iż zostanie to zrealizowane 

podczas sesji październikowej.  

 

Punkt 16 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

W tej części obrad głos zabrali: 

 Pan Mikołaj Janowski: „Zwracam się z prośbą do Zarządu Województwa o 

poparcie wniosków powiatu hajnowskiego oraz bielskiego w sprawie przekazania 

drogi Narew – Bielsk Podlaski w gestię Zarządu Województwa. Jest to droga łącząca 

drogę wojewódzką z 2 drogami krajowymi – z drogą Nr 19, a także z drogą Nr 66. 

Jest to bardzo ważna droga ze względów gospodarczych, jak i strategicznych.” 

 

 Pan Andrzej Koronkiewicz: „Administracja rządowa planuje budowę 

przejścia granicznego w Lipszczanach. Do tego przejścia dochodzi droga 

wojewódzka Nr 664, która jest w chwili obecnej w bardzo złym stanie. Czy Zarząd 

Województwa planuje modernizację tej drogi, a jeżeli tak – to kiedy i z jakich źródeł 

będzie to finansowane?” 
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 Pan Karol Tylenda: „W dniu 16.06.2017 r. na stronach Woj. Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych ukazało się rozstrzygnięcie przetargu na eksploatację 

budowli piętrzących na terenie powiatu augustowskiego. Zgłosił się jeden oferent, a 

następnie ukazało się drugie zawiadomienie o wyborze, skąd się ono wzięło? Czy 

dotyczy tego samego oferenta? Przekazuję dokumenty w tej sprawie i proszę o 

wyjaśnienie tej kwestii”. 

 

 Pan Marek Komorowski: „Chciałbym zapytać, czy toczą się jeszcze jakieś 

postępowania sądowe w sprawie lotniska regionalnego? Jeżeli tak, to na jakim są 

etapie? 

Ponadto proszę o udostępnienie zestawienia, ile miasto Białystok uzyskało środków, 

zarówno z naszego budżetu, jak też ze środków UE, będących w dyspozycji UMWP? 

Chodzi mi nie tylko o ten rok, ale też lata wcześniejsze, może nawet poprzednią 

kadencję.” 

    

 

Punkt 17 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Woj. 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 18 – Wolne wnioski, informacje. 

 W tej części obrad głos zabrali: 

Pan Cezary Cieślukowski poinformował o planach dotyczących organizacji 

wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa Sejmików Województwa Podlaskiego oraz 

Warmińsko-Mazurskiego, które miałoby się odbyć 12 października w Grajewie. Jako 

temat kluczowy przewidywane są kwestie związane z mleczarstwem. 

 

Pan Mikołaj Janowski stwierdził: „Chciałbym  zauważyć, że w planie transportowym 

naszego województwa nie uwzględniono odcinka do remontu torów kolejowych z 

Hajnówki do Siemianówki. Jeżeli prawdą jest, że centrala kolei ma środki na remont, 

to czy nie dałoby się zawnioskować, aby tę trasę uwzględnić w remontach?” 

Pan Jarosław Dworzański – Przewodniczący Sejmiku zaproponował, aby powyższą 

wypowiedź umieścić w wykazie interpelacji oraz zapytań, przekazywanych do 

Zarządu Województwa, na co Pan Mikołaj Janowski wyraził zgodę. 

Pan Marek Komorowski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym konstrukcji wizualnej 

strony elektronicznego systemu do głosowania podczas sesji. 
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Pan Jacek Piorunek przypomniał, iż wkrótce rozpoczyna się kolejna edycja 

Wschodniego Kongresu Gospodarczego, podkreślił rangę tejże imprezy oraz zaprosił 

wszystkich do udziału w niej. 

Na zakończenie głos zabrała mieszkanka województwa podlaskiego – Pani 

Walentyna Szeszko, która zaapelowała o zakończenie sporów dotyczących Puszczy 

Białowieskiej. 

 

 

Punkt 19 – Zamknięcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański poinformował, iż 

porządek obrad został wyczerpany, a kolejna sesja Sejmiku odbędzie się dnia 30 

października br. Następnie podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XL 

Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego.  

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Nella Kamińska            Jarosław Zygmunt Dworzański 


